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Sted:      Teams 
Møtetidspunkt:    09:30-10:00. 
Til stede: 
Bamble:     Hallgeir Kjeldal 
Drangedal:     Tor Peder Lohne 
Kragerø:     Grunde W. Knudsen 
Porsgrunn:     Robin Kåss (fra 09:38) 
Siljan:      Kjell A. Sølverød 
Skien:      Hedda F. Five 
Kommunedirektører:    Inger Lysa, Karin Finnerud, Geir H: Bjelkemyr-Østvang,  

Jan Sæthre, Hans Bakke og Per Wold. 
Referent:     Sondre Groven 
 

 

Saksnr. Ordførerkollegiet 
1/21 Koronasituasjonen 

 
Den generelle trenden i regionen er at smittetallene synker. Kommunene er i gang 
med vaksinering. Et generelt ønske fra kommunene er å motta flere vaksiner enn ved 
dagens situasjon. Det er mulig at kommunene vil få større oversendelser i februar. 
Skien har fått en forespørsel om å motta 10 000 vaksiner i slutten av nevnte måned.   
 
Mye av smitten er fortsatt knyttet til importsmitte. Kommunene skal ha møte med 
Arbeidstilsynet og næringslivet for å diskutere nærmere.  
 
Kommunene opplever at det ikke gis god nok informasjon om pasienter som sendes 
tilbake til kommunene fra STHF, som etter behandling er smittet av Covid- 19. eller 
har vært eksponert for smitte.  Dette har medført at flere pasienter har brakt smitte 
tilbake til kommunene uten at man har hatt kunnskap om dette. Kommunene vil 
drøfte denne problemstillingen med STHF. 
 
Stortingets vedtak og håndtering av situasjonen ble diskutert. Varierende signaler, 
blant annet knyttet til skjenking, gjør situasjonen krevende for kommunene å 
håndtere. Leder av Ordførerkollegiet, Hallgeir Kjeldal, gir en tilbakemelding om dette i 
dagens møte med statsforvalteren. Benken bør også vurderes å kobles på.  
Det er også viktig at kommunene beholder dialog knyttet til videre vedtak, slik at 
dette koordineres og blir så likt som mulig innad i regionen. 
 

2/20 Eventuelt 
 

 


